



Smart Start www.kindersmartstart.com kindersmartstart@hotmail.com School Hour: 8:00am-4:30pm Office Hour: 7:30am-5:30pm

May/June Newsletter

2019

# Mother's Day

It is so hard to believe we are coming to the end of our Spring semester, but don't worry; we have great events to wrap up our time together. First, our annual Mother's Day celebration is coming up on Friday, May 10th at 8:45 AM. Please save the date. It will be a memorable morning full of fun activities and awesome performances by our wonderful Smart Start Students. We want to say show appreciation to all the mommies for all their hard work every day.

#### Flea Market

Parents and friends who wish to run a stall to sell their handy-works /second-hand items and/or food / drink items, please reserve a table with the office staff. Spaces are limited! \*Please note, this is a mandatory event to attend. If any mommy is unable to attend or is minding the flea market, please have an alternative person to accompany your child on that morning.

時光飛快!本學年度已經將近尾聲了!不過別著急,學期末還有好多有趣的活動等著我們!首先,母親節活動將於5/10禮拜五早上八點四十五分舉行。我們誠摯地邀請所有媽媽與其家人朋友一起與我們創造母親節活動的美好回憶!

也藉此機會讓孩子們感謝媽媽 們平常

的辛 勞!



Where: Smart Start /

校園內

When: May 10th, 2019/

五月十日星期五

**Time**: 8:45 - 11:00 a.m./

上午八點四十五分至十一點

**Dress Code**: White shirt /

白色

#### Schedule:

8:45 - 9:20 Parent's breakfast 家長早餐會

9:20 – 9:50 Kid's performance (outside)

各班表演活動

9:50 – 10:30 Individual classroom activity

各班手作活動及遊戲時間 10:30 – 11:00 Flea market (outside)|跳蚤市場

## Summer Camp Registration

There is still space to join our summer camp adventure this summer from June 17th to August 9th. Friends from outside of Smart Start is more than welcome. Registration form can be found on our website. Spaces are limited! Reserve your space now!

暑期班將於6/17-8/9開班!

暑期班名額有限,若您有意報名,請 盡速將您的報名表繳交回辦公室!

## Dates to Remember:

Labor Day	5/1
(no school)	
勞工節放假一天	
Mother's Day Activity	5/10
母親節表演活動	
Graduation (Afternoon no school)	6/6
畢業典禮下午不上課	
Dragon Boat festival (no school)	6/7
端午節放假一天	
Spring Semester Ends	6/14
春季班結束	
Summer Camp Start	6/17
暑期班開課	, ,



Date: Thursday, June 6th

日期: 6/6 星期四

**Time**: 10:00 am – 11:30 am

時間:: 10:00 am - 11:30 am

Place: ACC (American Club)

地點:美僑俱樂部

Who: Smart Start Students,

family and friends

參與者: Smart Start

學生及其家人朋友們



## Graduation Day 6/6 畢業典禮

Another great year for everyone at Smart Start. It is time to say 'see you later' to all new and old friends made through this school year. We will be holding special performances by each of our classes and a very special play by our Kindergarten class of 2019.

We are looking forward to seeing all parents and friends on the day.

HEADSTART CLASS will have regular class here in Smart Start, but NO afternoon class. ALL headstart kids will be picked up at 11:30 AM (lunch will be provided). Thank you for your corporation.

\*Please note: Your child will leave with you after the Graduation Concert (no school in the afternoon)

There will be a professional camera man filming the show. Please pre-order

your DVDs now! See attached envelope for ordering form.

畢業典禮將6/6於美僑俱樂部舉行!當天除了幼幼班之外,其 他班級的小朋友們準備了表演活動來歡送畢業班小朋友!誠摯 的邀請各位家長一同來欣賞孩子們的演出!

另外提醒您,當天活動為半天,請於活動結束後將孩子於會場接回,謝謝!

- \*幼幼班小朋友當天為半天在校內上課,請於11:30am將孩子接回。
- \*若您要預購畢業典禮DVD,請將隨後附上信封袋內放入現金並繳交回辦公室



## Pool is opening soon!!

We will open our swimming pool very shortly. Take out those swimming suits, towels, goggles and sunscreens, and get ready for some splish-splashing water-fun! (Notice will be passed out for the exact opening date)

<u>Nusery Students</u>—please bring water wings and /or swim tubes only on the day of swimming.

<u>Headstart Students</u>—will have their own special blow up pool in outdoor play area.

### Swimming Day游泳課:

Monday禮拜——Kindergarten Tuesday禮拜二—Preschool Wednesday禮拜三—Nursery Blue Thursday禮拜四—Nursery Yellow Friday禮拜五—Headstart

5月起我們將視天氣狀況開始把體能 課改為游泳課,屆時我們將再另行 通知開放時間。請於游泳課當天替 您的孩子準備游泳用品(泳衣、毛巾 、蛙鏡、防曬乳)到學校來喔!

小班:請攜帶游泳圈或游泳臂圈 幼幼班:在戶外區使用充氣游泳池

## Easter Recap

All the kids had so much fun dying and finding the Easter eggs/candy in the park as well as outdoor play area (for Headstart students). The kids all learned the importance of sharing their candies.

在四月份,我們帶著孩子至天母運動公園 進行復活節尋蛋活動!孩子們把開心地幫 忙彼此找蛋與糖果,並將所找到的食物與 朋友們分享,我們感到很感動!



## Spelling Bee Winners



## Preschool

Ahyeon Seok Kaito Hiruma







## Last Week Fun

We want to end our 2018—2019 school year in a very fun, and interactive note.

It will be a week full of team bonding, singing, dancing and water playing with peers lead by different teachers. Each teacher will lead a different station activity both indoor and outdoor. It will be a very fun and exciting week you don't want to miss.

本學期的最後一週我們將讓孩子們有獨特且難忘的回憶! 當週的課程將充滿有趣的水上活動及團體競賽等等。孩子 們也將至各班參與不同老師設計的活動!我們已經開始期 待了呢!



## Little Artists

### Headstart-

Maxence de La Cochetiere Aurele Guiomar

#### Nursery Blue-

Daphne de La Cochetiere Ray Lee

## Nursery Yellow-

Ying Ying Huang Elijah Palma

## Preschool-

Titan Hsieh Paul Lin

#### Kindergarten-

Yusie Yamamoto Jin Woo Suh Sofia Chen Vivienne Tsai Rufina Kim

